



KENYATAAN TAWARAN SEBUT HARGA
PEJABAT KETUA PENDAFTAR
MAHKAMAH PERSEKUTUAN MALAYSIA (PKPMP)

Tawaran adalah dipelawa kepada syarikat-syarikat tempatan yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dalam pengkhususan seperti dibawah bagi menyertai sebut harga berikut:

BIL.	NO. / TAJUK SEBUT HARGA	KELAS PENDAFTARAN	TARIKH DAN WAKTU PENDAFTARAN	TARIKH SERAHAN DOKUMEN	TARIKH, MASA DAN TEMPAT TUTUP PELAWAAN
1.	PKPMP.SPAS(S).400-10/4/56(SH.26/2020) Kerja-Kerja Penambahbaikan Bilik Mahkamah Teknologi (MTC) Di Istana Kehakiman, Putrajaya	Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) Gred G1 Kategori B, Pengkhususan B28	4 September 2020 (Jumaat) Jam 12.00 Tengahari Hingga 8 September 2020 (Selasa) Jam 12.00 Tengahari Syarikat yang berminat hendaklah mengemukakan salinan sijil CIDB secara emel kepada : perolehan@kehakiman.gov.my bermula pada tarikh dan waktu yang dinyatakan diatas Syarikat akan didaftarkan berdasarkan salinan sijil CIDB yang dikemukakan	9 September 2020 (Rabu) Hingga 11 September 2020 (Jumaat) Jam 12.00 tengahari Bertempat di: Bilik Mahkamah Teknologi (MTC), Aras 3 Selatan, Bahagian Teknologi Maklumat, Istana Kehakiman, PUTRAJAYA	17 September 2020 (Khamis) 12.00 tengahari Bertempat di: Pejabat Ketua Pendaftar Mahkamah Persekutuan Malaysia Bahagian Pengurusan Aras 3, Istana Kehakiman Presint 3, 62506 PUTRAJAYA

- Penyebut Harga adalah **DIGALAKKAN** menyertai lawatan tapak/ taklimat yang akan diadakan pada **9 September 2020 (Rabu)** bertempat di **Bilik Mahkamah Teknologi (MTC), Aras 3 Selatan, Bahagian Teknologi Maklumat, Pejabat Ketua Pendaftar Mahkamah Persekutuan Malaysia, Istana Kehakiman, Putrajaya**. Hanya Penyebut Harga yang **mendaftar dan layak** sahaja dibenarkan untuk menyertai sebut harga. Paparan iklan boleh dilihat di **Portal Rasmi Pejabat Ketua Pendaftar** dan **MYPROCUREMENT** pada **4 September 2020 (Jumaat)** jam **12.00 tengahari**.
- Individu yang menghadiri lawatan tapak/ taklimat **hendaklah terdiri daripada penama** sepertimana tercatat di dalam **Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK), PUKONSA, UPKJ** atau bagi pembekal yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan hanya **penama di Sijil Akuan Pendaftaran Syarikat sahaja**. Maksimum **dua (2) orang** wakil bagi setiap syarikat.
- Dokumen Sebut Harga **ASAL** yang telah lengkap diisi hendaklah dihantar dalam sampul surat berlakri dengan mencatatkan **Tajuk dan No. Sebut Harga** pada sebelah atas kiri sampul dan dimasukkan ke dalam Peti Sebut Harga **pada atau sebelum 17 September 2020 (Khamis) jam 12.00 tengahari**, di alamat:

Pejabat Ketua Pendaftar
Mahkamah Persekutuan Malaysia
Bahagian Pengurusan
Aras 3, Istana Kehakiman
Presint 3, 62506 PUTRAJAYA
- Penyebut Harga yang lewat menghantar Dokumen sebut harga **ASAL** seperti mana arahan Sebut Harga tidak akan dipertimbangkan.
- Kerajaan Malaysia tidak terikat untuk menerima Sebut Harga dengan harga yang terendah atau mana-mana Sebut Harga atau memberi apa-apa sebab di atas penolakan sesuatu Sebut Harga. Keputusan Jawatankuasa Sebut Harga adalah muktamad.